

شركة القرية المتقدمة للاستثمار الزراعي والحيواني والتجارة العامة ذ.م.م

Advanced Village for Agriculture & Livestock Investment and General Trading LLC



For Investment in Agriculture and Livestock projects, equipment, seeds fertilizers and modern irrigation

Founded in: 2005 Capital: USD 10 Million Yearly Sales: USD 35 Millions Number of Employees: 120

The company located in Baghdad as its headquarters, and a number of stores and workshops in the city of Basra, Najaf, Tikrit, Samawah, and Karbala, and a fleet of 100 trucks.

The Iraq market represents the first target for the company's successful business plan for the next five years, relying on our network of distributors covering all parts of the country.

شركة القرية المتقدمة للاستثمار الزراعي والحيواني والتجارة العامة ذ.م.م

التوصيف القانوني: شركة خاصة ذمم

الاستثمار في المشاريع الزراعية والحيوانية وتجارة البذور والاسمدة والمعدات الزراعية

سنة التأسيس: 2005

رأس المال المدفوع: مليون دولار امريكي 10 المبيعات السنوية: مليون دولار امريكي 35 عدد الموظفين: 120 موظف

سعة مخزنية: 100 الف طن

الشركة مسجلة في:

- وزارة التجارة العراقية، مسجل الشركات
- وزارة الصناعة العراقية، التنمية الصناعية
- وزارة الزراعة العراقية، مديرية التجهيزات الزراعية، وكيل معتمد
 - غرفة تجارة بغداد
 - اتحاد الصناعات العراقي

The company is registered in:

- Iraqi Ministry of Trade, Companies Registrar Department
- Iraqi Ministry of Industry, Industrial Development
- Iraqi Ministry of Agriculture, Directorate of

وتتخذ الشركة من مدينة بغداد مقرا لأعمالها، وعدد من المخازن والورش في مدينة البصرة والنجف وتكريت والسماوة وكربلاء واسطول نقل من الشاحنات يبلغ 100 شاحنة. وتمثل السوق العراقية الهدف الاول للشركة وفق خطة العمل Business Plan على الاقل للسنوات الخمس القادمة، معتمدة على شبكة موزعينا الذين يغطون جميع انحاء الوطن.



OUR VALUES:

We have obligated ourselves to a high standard of quality, especially we treatment with foodstuff and agricultural which is in touch with health of people and their investment, and we are totally aware that this fact is achieved by working according with scientific standards.

We respect other's sense and what the costumers looking for. We Value a united efforts (the teamwork). We committed our social responsibility. We demonstrate (goals-tools). We are forthright, direct and honest. We are set achievable goals and achieve them. We are accountable for our decisions and actions.

فيمنا

نلتزم بالجودة ونضمن النوعية، خصوصا اننا نتعامل بمنتجات غذائية وزراعية تمس صحة الانسان مباشرة، وقوته اليومي، وندرك ان ذلك يتحقق فقط باعتماد المعايير العلمية السليمة. نحترم اذواق وتطلعات المستهلك. نقدر المجهود الجماعي وفريق العمل الواحد المتكامل والمتضامن. نلتزم بمسؤوليتنا الاجتماعية. نحن واضحين بأهدافنا ووسائلنا، صادقون مع أنفسنا ومن يتعامل معنا. نضع الخطط ونحرص على تتفيذها ونتحمل مسؤولية قراراتنا.



Al-Qarya Company aspires to be a leader in the field of food and agricultural trading, based on professional scientific foundations, transferring global expertise, and investing in the latest innovations in the field of business models and modern management systems.

To provide agricultural and foodstuff at the appropriate time, place and cost.

OUR MISSION:

"Modernization" The process of providing food and agricultural materials in Iraq in an advanced, professional manner, and ensuring supply chains.

Our emerging Iraqi society deserves that we make every effort to provide materials used in agriculture and various foodstuffs that deserve consumer trust.

رؤيتنا:

تتطلع الشركة ان تكون رائدة في مجال تجارة المواد الغذائية والزراعية، المبني على اسس علمية محترفة ونقل الخبرات العالمية واستثمار اخر المبتكرات في مجال نماذج الاعمال وانظمة الادارة الحديثة. لتوفير المواد الزراعية والغذائية بالوقت والمكان والتكلفة المناسبة.

رسالتنا:

"عصرنة" عملية توفير المواد الغذائية والزراعية في العراق بأسلوب احترافي متطور، وضمان سلاسل الامداد. فمجتمعنا العراقي الناهض يستحق منا بذل كل الجهود لتوفير المواد المستخدمة في الزراعة والمواد الغذائية المتتوعة تستحق ثقة المستهلك.



OUR GOALS:

- 1- Satisfying our customers' desires for high-quality products that exceed expectations.
- 2- Paying attention to environmental economics in line with the company's social responsibility.
- 3- Increasing growth in market share and striving to achieve leadership.
- 4- Offering a variety of innovative products that are compatible with the growing demand of our customers.
- 5- Developing our global partnerships with developers of the agricultural and food materials and equipment industries to achieve commercial success.

أهدافنا:

- ١- تلبية رغبات عملائنا من منتجات عالية الجودة تتجاوز التوقعات.
- ٢- الاهتمام باقتصاديات البيئة انسجاما مع مسؤولية الشركة الاجتماعية.
 - ٣- النمو المتزايد بالحصة السوقية والسعى لتحقيق الريادة.
 - ٤- طرح منتجات متنوعة مبتكرة تتسجم مع الطلب المتنامي لعملائنا.
- ٥- تطوير شراكاتنا العالمية بمطوري صناعة المواد والتجهيزات الزراعية والغذائية بما يحقق النجاح التجاري.











info@alqaryaiq.com B 85 , Z1 Al-Dawoodi

Baghdad IRAQ

DISTRIBUTION NETWORK IN IRAQ



